

# SCARNIVAL

THE HELL WITHIN



# INFO

EN

With the arrival of singer Alex SCARNIVAL herald a new era in their band history: With their second album „The Hell Within“, mixed in the legendary Studio Fredman/Obsidian Recording Studios in Gothenburg by Robert Kukla.

Founded in 2009 by the devoted musicians Chris, Gerrit, Henna, Niklas and Max SCARNIVAL released their acclaimed self titled debut in 2012. The band's modern Melodic Death Metal, in the beginning clearly rooted in the style of the swedish top dogs of the scene like At the Gates, In Flames and Soilwork didn't fail to excite both the press and the crowd at numerous live concerts in Europe.

With the release of their debut album „The Art of Suffering“ SCARNIVAL established their very own blend of these traditional elements with a modern „in your face riffing“ that created hits like the albums title track „The Art of Suffering“ or „Watch me“ – a collaboration with Soilwork's very own Björn „Speed“ Strid. Following the release of their debut album „The Art of Suffering“ in 2015 SCARNIVAL shared the stage with Arch Enemy, Annihilator, Ektomorf, Debauchery, Rage, Tankard, Crippler, Vader and many more of the band's heroes. With their sophomore album in work and their new singer Alex waiting in the wings SCARNIVAL is about to go for new horizons in 2021/2022 again.

DE

Mit dem Einstieg von Sänger Alex läuten Scarnival eine neue Ära in ihrer Bandgeschichte ein: mit ihrem zweiten Album „The Hell Within“, gemischt in den legendären Studio Fredman/Obsidian Recording Studios in Göteborg von Robert Kukla.

2009 von den leidenschaftlichen Musikern Chris, Gerrit, Henna, Niklas und Max gegründet, konnten SCARNIVAL bereits im selben Jahr mit ihrer selbstbetitelten EP für Begeisterung sorgen. Der moderne Melodic Death Metal, dessen Wurzeln klar bei schwedischen Szenegrößen wie At the Gates, In Flames und Soilwork liegen, erfreute sich vielerorts positiven Feedbacks. Gute Wertungen in Magazinen wie dem Legacy und metal.de waren das sprichwörtliche Tüpfelchen auf dem „i“.

In der Folge teilten sich SCARNIVAL die Bühne mit Bands wie Arch Enemy, Annihilator, Ektomorf, Debauchery, Rage, Tankard, Crippler und Vader. Im Hintergrund arbeiteten die Hannoveraner fleißig an ihrem Debütalbum „The Art Of Suffering“, welches im Sommer 2015 via Kernkraftritter Records erschien. Neben den klassischen Trademarks des skandinavischen Melodic Death Metals verleihen SCARNIVAL ihrer Musik eine moderne Komponente, die selbst die brachialen Songs auf „The Art Of Suffering“ zu absoluten Ohrwürmern macht. Ein besonderes Highlight ist dabei der Gastauftritt von Björn „Speed“ Strid (Soilwork) im Song „Watch Me“, der dem Sound von SCARNIVAL noch einmal eine ganz besondere Note verleiht.

**GIG HIGHLIGHTS:** Metal4Splash 2013 | Dong Open Air 2014 | Mosh in den Mai 2016 | Slothfest 2015 | Skullfest 2016 (BEL) | Out & Loud Festival 2016 | Metal Frenzy 2016 | Hypothalamus 2016 | PartySan Warmup 2016 | Northern Storm Tour 2016 (GER / SWE) | Grailfest 2018 | Fête de la Musique 2018 | Crippler Farewell Show 2018 | Time To Shred Festival III | MetalFest Hannover 2019 | HelmFest 2021 | 30666 Winter Blast – Summer Edition 2022

# FACTS

## SCARNIVAL LINEUP

Maximilian Herlyn	Drums
Gerrit Mohrmann	Bass
Alexander Unruh	Vocals
Christian Kähler	Guitars, Vocals
Hendrik Deutsch	Guitars

## STYLE

Melodic Death Metal  
(Groovy Shit, Swedish, Brutal, Modern, Melodic)

## FOUNDED

2009

## HOME

Hanover, Lower Saxony, Germany

## CONTACT

Band	info@scarnival.de
Gerrit Mohrmann	gerrit@scarnival.de
Hendrik Deutsch	henna@scarnival.de +49 177 3516187 +49 176 21785788

## SPOKEN LANGUAGES

English, German, Russian

## LABEL

Kernkraftritter Rec.	<a href="http://www.kernkraftritter-records.de">www.kernkraftritter-records.de</a>
Kay Potrek	<a href="mailto:kernkraftritter@gmail.com">kernkraftritter@gmail.com</a>

## BOOKING

Redlion Music	<a href="http://www.redlionmusic.de">www.redlionmusic.de</a>
Anett Lenk	<a href="mailto:anett@redlionmusic.de">anett@redlionmusic.de</a>

## WEB

Band	<a href="http://www.scarnival.de">www.scarnival.de</a>
Shop	<a href="http://www.scarnival.de/shop">www.scarnival.de/shop</a>
Facebook	<a href="http://www.facebook.com/scarnival">www.facebook.com/scarnival</a>
YouTube	<a href="http://www.youtube.com/scarnivaltv">www.youtube.com/scarnivaltv</a>
Instagram	<a href="http://www.instagram.com/scarnival_death_metal">www.instagram.com/scarnival_death_metal</a>

## RELEASES

SCARNIVAL	EP (2012)
The Art Of Suffering	CD (August 2015)*
The Hell Within	CD + Vinyl (Juni 2023)*

\*via Kernkraftritter Records

»A brilliant debut that leaves you with a craving for more.«

»Melodic Death Metal with Balls of Steel!«

»Hard, modern, melodic – only killer songs!«

»Diversified and to the point!«

»SCARNIVAL are diverse and therefore so damn good!«

METAL HAMMER

METAL

metal.de

LEGACY

METALGLORY